

Title (en)

CEILING PANEL AND METHOD OF MANUFACTURE.

Title (de)

VERFAHREN ZUR HERSTELLUNG EINES DECKENPANEELS.

Title (fr)

PANNEAU POUR PLAFOND ET PROCEDE DE FABRICATION.

Publication

**EP 0472532 A1 19920304 (EN)**

Application

**EP 90906236 A 19900425**

Priority

FI 891971 A 19890426

Abstract (en)

[origin: WO9012934A1] A ceiling panel (5) capable of bending into the shape of an arc, for forming a curved ceiling (10), and a method of manufacturing the ceiling panel. The ceiling panel comprises a mineral wool layer (2') with fibers bonded together, the direction of the fibers being mainly perpendicular to the underlayer fabric (3) which is made from glasswool and attached to one side of the fiber layer, onto the surface of which underlayer fabric a coating fabric (6) made from glasswool is laminated. The panel is manufactured from a mineral wool mat (1) which is coated on both sides thereof and in which, when the panel is viewed in a horizontal position, the fibers of which have been caused to rise from the normal, horizontal position to a vertical position in the manufacturing stage of the mat.

Abstract (fr)

Panneau (5) pour plafond, qui se plie en forme d'arc pour constituer un plafond incurvé (10), et procédé pour fabriquer ce panneau. Le panneau pour plafond comprend une couche de laine minérale (2') à nappe de fibres, la direction des fibres étant essentiellement perpendiculaire au tissu de la sous-couche (3), qui est en laine de verre et qui est fixée à l'une des faces de la couche de fibres. Une couche de tissu de revêtement (6) en laine de verre est disposée sur la surface du tissu de sous-couche. Le panneau est fait d'une natte de laine minérale (1) dont les deux faces sont dotées d'un revêtement et dans laquelle, si l'on regarde le panneau en position horizontale, on a fait se dresser les fibres de leur position horizontale normale en une position verticale au cours de la fabrication de la natte.

IPC 1-7

**E04B 9/04; E04B 103/04**

IPC 8 full level

**E04B 9/00 (2006.01); E04B 9/04 (2006.01)**

IPC 8 main group level

**E04B (2006.01)**

CPC (source: EP)

**E04B 9/00 (2013.01); E04B 9/0407 (2013.01); E04B 9/045 (2013.01)**

Citation (search report)

See references of WO 9012934A1

Cited by

RU209622U1

Designated contracting state (EPC)

DE DK FR GB NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 9012934 A1 19901101; DE 69002765 D1 19930916; DE 69002765 T2 19931209; DK 0472532 T3 19931018; EP 0472532 A1 19920304; EP 0472532 B1 19930811; FI 83359 B 19910315; FI 83359 C 19910625; FI 891971 A0 19890426; FI 891971 A 19901027; NO 914197 D0 19911025; NO 914197 L 19911025**

DOCDB simple family (application)

**FI 9000114 W 19900425; DE 69002765 T 19900425; DK 90906236 T 19900425; EP 90906236 A 19900425; FI 891971 A 19890426; NO 914197 A 19911025**